

No. 20378. Multilateral

CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. NEW YORK, 18 DECEMBER 1979¹

OBJECTION TO THE RESERVATIONS MADE BY THE SYRIAN ARAB REPUBLIC UPON ACCESSION

Denmark

Notification effected with the Secretary-General of the United Nations: 27 May 2003

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 27 May 2003

OBJECTION TO THE RESERVATIONS MADE BY THE SYRIAN ARAB REPUBLIC UPON ACCESSION

Netherlands

Notification effected with the Secretary-General of the United Nations: 27 May 2003

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 27 May 2003

No. 20378. Multilatéral

CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. NEW YORK, 18 DÉCEMBRE 1979¹

OBJECTION AUX RESERVES FORMULEES PAR LA REPUBLIQUE ARABE SYRIENNE LORS DE L'ADHESION

Danemark

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 27 mai 2003

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 27 mai 2003

OBJECTION AUX RESERVES FORMULEES PAR LA REPUBLIQUE ARABE SYRIENNE LORS DE L'ADHESION

Pays-Bas

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 27 mai 2003

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 27 mai 2003

¹United Nations, *Treaty Series*, vol. 1249, I-20378 — Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1249, I-20378.